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The first candle of its kind — just strike and light

Crafted with a natural blend of 70% beeswax and 30% soy, EZ Strike candles deliver a clean, steady burn and lasting quality. Designed for convenience, versatility, and everyday use.  Each candle weighs about xxx grams and lasts about 5-7 hrs depending on conditions.




La première bougie de ce genre — il suffit de frotter pour allumer.

À PROPOS :
 Fabriquées avec un mélange naturel de 70 % de cire d’abeille et 30 % de cire de soja, les bougies EZ Strike offrent une combustion propre, régulière et durable. Conçues pour la commodité, la polyvalence et un usage quotidien.
 Chaque bougie pèse environ xxx grammes et brûle pendant environ 5 à 7 heures selon les conditions. 
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PRODUCT INFO:
Clean-burning and long-lasting, EZ Strike candles are built to maintain their quality over time. Perfect for lighting, ambiance, travel, and everyday use.


SAFETY & CARE:
Do not consume.
Keep away from children, pets, and flammable materials.
Burn only on a stable, non-flammable surface.
Never leave a burning candle unattended.
Store in a cool, dry place, away from sunlight or heat.










SÉCURITÉ & ENTRETIEN :
 Ne pas consommer.
 Gardez hors de portée des enfants, des animaux domestiques et des matériaux inflammables.
 Brûlez uniquement sur une surface stable et non inflammable.
 Ne laissez jamais une bougie allumée sans surveillance.
 Entreposez dans un endroit frais et sec, à l’abri de la lumière directe du soleil ou de la chaleur.
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Distributed by/ Distribué par EZ-Strike
Scarborough, Ontario, Canada
www.ez-strike.com
info@ez-strike.com
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HOW TO USE:
Remove one candle from the box.
Hold the candle firmly by shaft of candle near the top
Strike the match-head tip across the provided friction paper to ignite.
After ignition, place the candle upright on a heat-resistant, non-flammable surface. 
Allow candle to cool completely before handling or disposing.
Do not burn more than 7 hours.  Stop use when the candle reaches 1/4 inch (0.6 cm) from the bottom or holder.

MODE D’UTILISATION :
 Retirez une bougie de la boîte.
 Tenez fermement la bougie par la tige près du haut.
 Frottez la pointe allumette sur le papier de friction fourni pour l’allumer.
 Une fois allumée, placez la bougie en position verticale sur une surface résistante à la chaleur et non inflammable.
 Laissez la bougie refroidir complètement avant de la manipuler ou de la jeter.
 Ne brûlez pas plus de 7 heures. Cessez l’utilisation lorsque la bougie atteint 1/4 de pouce (0,6 cm) du bas ou du support.
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